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  PROTOKÓŁ NR 14/11 
 POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH 

z dnia 21.12.2011 r. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13.30 i trwało do 13.50 w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Gryfinie. W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - 
zał. nr 1) oraz sekretarz powiatu Barbara Rawecka, skarbnik powiatu Izabela Świderek, 
Posiedzenie otworzył, stwierdził quorum i obrady poprowadził przewodniczący Arkadiusz 
Augustyniak. Głównym punktem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał  
na XI sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 
Porządek obrad 14 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych został przedstawiony i stanowi 
zał. nr 2. 
 
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XI sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie na okres 30 lat, w drodze bezprzetargowej, umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, z przeznaczeniem  
na prowadzenie działalności w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych (druk  
nr 2/XI); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Uchwały  

Nr IV/31/2011 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 03.02.2011 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2011 – 2039 (druk 
nr 3/XI); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2011 rok (druk nr 4/XI); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2012-2039 (druk  
nr 5/XI);  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2012 (druk nr 6/XI); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z 12 posiedzenia Komisji. 
 
Komisja przyjęła jednogłośnie protokół z 12 posiedzenia w dniu 23 listopada 2011 r. 
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Ad.5 Sprawy różne, informacje, wolne wnioski. 
 

Wniosek Nr BRZ.0012.4.14.2011 radnego Zbigniewa Głąbały: 
- wniosek do Zarządu Powiatu o wystąpienie do Marszałka Województwa 
Zachodniopomorskiego w sprawie przyspieszenia procedury dotyczącej przejęcia dawnej 
drogi krajowej nr 3 (obecnie drogi gminnej Starego Czarnowa), przekazania Powiatowi 
Gryfińskiemu drogi wojewódzkiej nr 119 oraz przejęcia przez Gminę Stare Czarnowo 
niektórych dróg powiatowych. 
 
Wniosek Nr BRZ.0012.4.14.2011 przewodniczącego Arkadiusza Augustyniaka: 
- w związku z wyremontowanym odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 122 od m. Banie  
w kierunki drogi ekspresowej S3, zakończonym w połowie m. Parnica, Przewodniczący 
złożył wniosek do Zarządu Powiatu o wystąpienie do Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Koszalinie z zapytaniem, czy w swoim planie inwestycyjnym  
na 2012 r. ma zaplanowaną inwestycję drogową polegającą na rozbudowie ciągów pieszych  
i dokończeniu nakładki do końca miejscowości, czy została ona zniesiona. Jeżeli tak, to prosi  
o podanie przyczyny takiej decyzji. 
 

Zapytanie Nr BRZ.0012.4.14.2011 radnego Leszka Jackiewicza:  
- w nawiązaniu do odpowiedzi Naczelnika Wydziału „RI” na wniosek komisji z dnia  
23 listopada 2011 r. dotyczący stanu technicznego budynku internatu SOSW w Chojnie, 
zapytał w jaki sposób wykonawca będzie likwidował usterki w zawilgoconym budynku,  
w którym tworzy się grzyb. Sprawa ciągnie się już dwa lata, a samo pomalowanie ścian nie 
rozwiąże problemu, należałoby załatwić sprawę docelowo. Powstałe zawilgocenie powoduje,  
że budynek internatu niszczeje. Być może naprawienie szkód należałoby zlecić innemu 
wykonawcy, a odpowiedzialnego za szkody wykonawcę obciążyć kosztami lub  
w ostateczności wejść z nim na drogę sądową a także wykluczyć go z pełnienia wykonawstwa 
nad innymi inwestycjami powiatowymi. 
 
Radny Jan Podleśny poinformował, że zakończenie i oddanie inwestycji na moście Gryfino-
Mescherin planowane jest na czerwiec 2012 r.  
 
Przewodniczący Arkadiusz Augustyniak zwrócił się z prośbą do członków komisji  
o ewentualne składanie propozycji do planu pracy na 2012 r. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.50. 
 
 
 
 

Protokół sporządziła: 
 

Magdalena Romankiewicz 
 Przewodniczący Komisji 
 
 Arkadiusz Augustyniak 


